《单词百科:Cunliffe是什么意思?Cunliffe怎么发音?Cunliffe的解释和用法》

英语单词Cunliffe是什么意思?Cunliffe怎么读?Cunliffe怎么发音?美加网为您整理了Cunliffe的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Cunliffe的意思

1、[人名] [英格兰人姓氏] 坎利夫住所名称,来源于古英语,含义是"女性阴部+坡"(cunt+slope),即"有裂缝的坡"(slope with a crack in it);

Cunliffe的双语例句

1、 "Labour is in a hurry to grow the pie for all New Zealanders," David Cunliffe said.

大卫康利夫表示:工党正加快努力的步伐,力图为所有新西兰人把饼做大。

2、 "Budgets are always about choices," David Cunliffe said.

预算案总是关乎选择的。

3、 "People have been hanging on by their fingernails waiting for the brighter future John Key promised in 2008, but it hasn't happened," David Cunliffe said.

百姓生活在水深火热之中,他们还在等着约翰基2008年大选时承诺的所谓更光明的未来,只是始终等不到。

4. We do worry that if a lot of this money heads for the exit at the same time you could see a major fire sale, said Jon Cunliffe, deputy governor for financial stability at the Bank of England.

我们的确担心,如果其中的大笔资金要同时退出,就会出现减价大甩卖,英格兰银行 (bank of England)负责金融稳定的副行长乔恩·坎利夫(Jon Cunliffe)说。

5. The Cunliffe family is very supportive of Lyn-Marie, who lives with retired joiner husband John, 50, and has two children Rebecca, 24, and Matthew, 27.

坎丽芙的家人都很支持她的行为,50岁的丈夫约翰是退休木匠,还有两个孩子:24岁的女儿丽贝卡和27岁的儿子马修。

6. But romantic fiction-lover, Lyn-Marie Cunliffe, has taken her obsession with Victorian literature to the extreme-by living her modern life dressed as her heroine Charlotte Bronte.

不过超级浪漫小说迷林<mark>恩-玛丽坎丽芙</mark>真的做到了:因为极度痴迷维多利亚时期的文学作品,坎丽芙每天穿成<mark>夏洛蒂勃朗特</mark>过着现代生活。勃朗特三姐妹中的夏洛蒂是她的偶像。

7. Today's shockingly bad quarterly growth figures reveal a New Zealand economy that is at a standstill or going backward, says Labour Finance spokesperson David Cunliffe.

日前披露的糟糕的季度增长数据显示新西兰的经济不但已深陷僵局,甚至在倒退。

8、 "Labour won't stand by and let this continue," David Cunliffe said.

工党不会坐视不管,任由这种情形持续。

以上是美加网为您整理的Cunliffe怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看 更多关于Cunl

iffe的用法、Cunliffe的释义

、Cunliffe的相关详情请点击: https://dict.tjqzz.com/Cunliffe